
 

Referat fra styremøte. 
Møte 6 – 2023. 

 

Dato: 19. september 2023. Sted: Teams 
Klokken: 20.00 – 21.30  
Deltakere: 
 

Kai Christoffersen, Ann-Helén Strandheim, Gry Marthinussen, Marianne Holmli,  
Gry Anita Pedersen, Rikke Søhoel. 

Forfall: Bente Vangen 
Ikke møtt  

 
Dagsorden 

Sak                                                  Innhold: 
Saker som ikke er ferdig behandlet er merket som utestående sak: US. 

A Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
 
Vedtak: Godkjent uten kommentar 

B Godkjenning av referat 5 - 2023 fra 3. juli. 
 
 
Vedtak: Godkjent 

C Økonomi. 
 
Kassa beholdning pr i dag? 
 
Vedtak: Saldo pr 19.9.2023 kr 288121,88. Gjenstår utlegg i forbindelse med Oslo Dog Show 

24-2023 
 

Evaluering av årets spesial på Vestby. 
 
 
Vedtak: Veldig positive tilbakemeldinger. Veldig godt arrangert. Trolig få påmeldte fordi 
det var så tidlig i august at folk hadde ferie enda. Veldig godt fornøyd med premier til alle.  
Ellers bare positive tilbakemeldinger om hyggelige folk, god stemning og god mat og gode 
hunder ikke minst (fra dommerene)! 
Vi bør for fremtiden satse på 1 utenlandsk og 1 norsk/nordisk dommer til utstillingene våre. 

25-2023 Styreseminar 21. oktober 2023. 
Oppstart og avslutning. 
Tema til diskusjon. 
Saker. 

• Årsmøte 2024 med tid og sted. Gjennomgang av vedtekter – evt endringer. 
• Utstillinger. 
• Informasjonskanaler; Hjemmeside, medlemsblad, Facebook, andre? 
• Medlemsmøter og andre aktiviteter. 



 
Vedtak: Vi starter kl 10.00 for da rekker de som kommer med fly fra Værnes fram. 
Vi bør komme fram til aktuelle dommere for 2025 og 2026 for utstillingene våre. 
Arrangere en dommerkonferanse med rasestandard som tema? 

14-2023 US Oslo Dog Show 15 – 17. september 2023. 
 
Evaluering. 
 
Vedtak: Veldig bra. Viktig at rasen vår er representert. Fikk fram hvordan potensielle valpe-
kjøpere skal gå fram for å få en sunn/frisk mops. 
Lage et banner og bestille en roll-up med punkter/bilder av mops i aktivitet. 
Styret og medlemmer som var tilstede opplevde arrangementet som positivt. Mange var in-
teressert i rasen. Folk var nysgjerrige og ville vite mer. 
Gøy med raseparade! 
Stemning for å bli med i 2024 også. 

16-2023 US Øyelysnings seminar / webinar. 
 
Det er foretatt en liten kartlegging av ønsket tid for dette seminaret. Styret må fastsette dato 
og forberede seminaret med invitasjon ol. 
 
Hverdag på kveldstid er ønskelig for de som har stemt (kun 5 stk) 

Vedtak: Rikke er i dialog med veterinær og finner en passende dato som passer for 
veterinær å holde webinaret. 
 
Rikke foreslår den 22. november til veterinær. 

26-2023 Refusjon av BOAS og påmeldingsavgift. 
Grunnet uværet «Hans» med stengte veier var det ikke mulig å reise. 
 
Vedtak: Styret vedtok å refundere egenandelen for BOAS-test, men ikke 
påmeldingsavgiften. 

27-2023 Eventuelt. 
 
Det stod igjen noe utstyr på Oslo Dog Show. Hvem eier det? 
Det er Bente Vangen sitt. 

  

  

  

  

 

Neste styremøte 21. oktober klokken 10.00-17.00 

 


